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Από το υπ’ αριθ. 26/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 702/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της αριθ. 637/2011 
απόφασης Δ.Σ. περί απευθείας ανάθεσης προμήθειας 
καυσίμων για την κίνηση των δημοτικών οχημάτων 
και τη θέρμανση των δημοτικών κτηρίων. 

 
         Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Μ. Παπαϊωνάννου, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 
Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος,  Γ. Σουμπέκας, 
Α. Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 701/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 702/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 703/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 705/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 706/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Παπαδόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 708/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Κ. Κουτσαντάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 710/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος,  
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 711/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Γουναράς, Σ. Κουμτσίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 712/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Κούτρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 719/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 720/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 721/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 724/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 725/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην αντιδήμαρχο Ελισάβετ 
Αρχοντάκη, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
 Είχε γίνει παρανόηση σε ό,τι αφορά την προσφορά της κας Καραβασιλειάδου 
και τη συμφωνία που κάναμε για την προμήθεια καυσίμων όταν πήραμε την απόφαση 
της απευθείας ανάθεσης σε σχέση με την επιβάρυνση που θα έχει ο Δήμος σε 
περίπτωση μεταφοράς καυσίμων σε απομακρυσμένους οικισμούς. Έτσι στην εν λόγω 
απόφασή μας είχε αναγραφεί ότι η επιβάρυνση θα ήταν 0,05 € ανά λίτρο για 
αποστάσεις κάτω των 800 μέτρων  και 0,10 € ανά λίτρο για αποστάσεις άνω των 800 
μέτρων ενώ το σωστό είναι ότι θα υπάρχει επιβάρυνση θα υπάρχει επιβάρυνση μόνο 
για τους απομακρυσμένους οικισμούς της Κουμαριάς, της Καστανιάς και των 
Ριζωμάτων 0,05 € ανά λίτρο για ποσότητες κάτω των 800 λίτρων και 0,10 € ανά 
λίτρο για ποσότητες άνω των 800 λίτρων. Έτσι εισηγούμαι την τροποποίηση της 
αριθ. 637/2011 απόφασής μας ως προς αυτό το σημείο και προτείνω τη συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος διότι επείγει η προμήθεια των καυσίμων 
ενόψει του χειμώνα. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-10-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

 Για την προμήθεια καυσίμων οχημάτων και θέρμανσης έτους 2011 
περιλαμβάνεται στο τεχνικό Πρόγραμμα του έτους 2011  και ο χορηγητής θα 
αναδειχθεί για ένα έτος. Για την προμήθεια έγινε διαγωνισμός στις 15/7/2011. Στον 
διαγωνισμό δεν συμμετείχε καμία εταιρεία. Η Οικονομική Επιτροπή με την 306/2011 
απόφασή της απεφάσισε την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την 637/2011 (Ορθή επανάληψη ) ανέθεσε την 
προμήθεια στην Καραβασιλειάδου Μαρία συζ. Βασιλείου Παπαδόπουλου που 
προσφέρει έκπτωση 0,2% επί των τιμών των καυσίμων της Περιφερειακής Ενότητας 
Ημαθίας  και επιβάρυνση σε περίπτωση μεταφοράς  

1. 0,05 €  για αποστάσεις κάτω των 800 μέτρων  ανά λίτρο.  

2. 0,10 €  για αποστάσεις άνω των 800 μέτρων   
Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να τροποποιήσει την 637/2011 (Ορθή 

επανάληψη ) όσον αφορά την  επιβάρυνση σε περίπτωση μεταφοράς . 
1. 0,10 €  για μεταφορά σε Κουμαριά ,Καστανιά και Ριζώματα για ποσότητες 

κάτω των 800 λίτρων.  
2. 0,05 €  για μεταφορά σε Κουμαριά ,Καστανιά και Ριζώματα για ποσότητες 

άνω των 800 λίτρων   
3.  Τρόπος πληρωμής 40 ημέρες από την ενταλματοποίηση των τιμολογίων 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Αρχοντάκη: Είναι η σύμβαση που έχουμε κάνει, η απευθείας ανάθεση 

Πρόεδρε με την επιχείρηση Καραβασιλειάδη. Τροποποιούμε μόνο σε περίπτωση 
μεταφοράς επειδή έχουμε τα απομακρυσμένα Κουμαριά, Καστανιά και Ριζώματα.  

Η κα Καραβασιλειάδου θέλησε να μπει αυτός ο όρος, ότι θα έχουμε πάνω από 
800 lt  το 0,10€/lt και κάτω των 800lt και 0,05 για άνω των 800 lt, θέλουμε να 
βάλουμε στη σύμβαση αυτά.  
 Τσαβδαρίδης: Για ποια φορά έρχεται το συγκεκριμένο θέμα στο Δ.Σ. σήμερα,; 
Γιατί αυτά δεν προβλέφθηκαν στην προηγούμενη σύμβαση, είναι νέες απαιτήσεις της 
κας Καραβασιλειάδου μετά την ψήφιση του ιδίου θέματος την προηγούμενη φορά; 
Είναι απαιτήσεις που ήταν από την προηγούμενη φορά, απλώς ξεχάσατε να τις 
ενσωματώσετε σ’ αυτό που είχαμε ψηφίσει; 
 Αρχοντάκη: Το προσθέσαμε στη σύμβαση αυτή για να καθορίσουμε πως θα 
είναι οι μεταφορές. Δεν είχε γίνει, δεν ξέρω αν έχετε το προηγούμενο, είχε γραφτεί 
0,10€/lt. 



 Σοφρόνωφ: κα Αρχοντάκη είπατε ότι η επιπλέον κοστολόγηση, δέκα λεπτά ή 
πέντε θα είναι αποκλειστικά και μόνο για τα τρία συγκεκριμένα χωριά ή θα υπάρξει 
και άλλη απαίτηση από μεριάς της κας Καραβασιλειάδου;  

Βλέπω εδώ στο προηγούμενο εισηγητικό, 22 Σεπτέμβρη, έγραφε στις 
παρατηρήσεις κάτω, μεταφορά πετρελαίου θέρμανσης εκτός Βέροιας, επιβαρύνεται 
με δέκα λεπτά. Τι συνέβη; Πως έγινε δηλαδή τώρα; Ήταν για όλα τα εκτός Βέροιας, 
απαλείφθηκε κι έμειναν μόνο αυτά; Δυσκολεύομαι να το καταλάβω ως υπεύθυνη 
θέση.  
 Μελιόπουλος: Αυτά τα ποσά των δέκα λεπτών ανά λίτρο ή των πέντε λεπτών 
ανά λίτρο αν αξιολογούνται κάπως από τις υπηρεσίες μας, ότι είναι το ποσό λογικό, 
ότι είναι περισσότερο, λιγότερο; 
 Τσιούντας: Εγώ θέλω να ρωτήσω εδώ που λέει, 0,10€ για αποστάσεις άνω 
των 800 μέτρων, άρα οπουδήποτε και να πάει πάνω από 800 μέτρα, εκτός γύρω-
γύρω.  
 Πρόεδρος: Αυτό αποσύρθηκε που έχετε κ.Τσιούντα. 
 Τσιούντας: Λέω λοιπόν, αν μεταφέρει δυο τόνους, πως θα πληρωθεί, μήπως 
πρέπει να ξεχωρίσει τη σύμβαση και να ξεκαθαρίσει ότι αν είναι μεγάλη ποσότητα 
για να μη σε χρεώνει μέχρι 800 μέτρα 0,10€/lt κι από εκεί και πάνω λιγότερο.  

Το τελευταίο που λέει, τρόπος πληρωμής, σαράντα ημέρες από την 
ενταλματοποίηση των τιμολογίων, πότε θα κόψουμε το ένταλμα εμείς, σε πόσο 
διάστημα από την ημέρα παράδοσης;  
 Αρχοντάκη: Πάντα προς όφελος του Δήμου μας σκεφτόμαστε κύριοι 
δημοτικοί σύμβουλοι. Ξεχάστηκε προφανώς να γραφτεί στην προηγούμενη και κατ’ 
απαίτηση τώρα του προμηθευτή γράψαμε αυτό. Είναι και μικρές οι αποστάσεις  και 
δυο-τρεις φορές το χρόνο θα ανέβουν, αλλά θέλει ο επιχειρηματίας να γραφεί ότι 
0,10€/lt κ.Τσιούντα θα έχουμε για τα συγκεκριμένα χωριά και για ποσότητες κάτω 
από 800 lt και 0,05 για άνω από 800 lt.  

Ως προς την ενταλματοποίηση είναι ένα τρικ για να μπορέσουμε, συνήθως 
αμέσως τα κάνουμε αυτά. Αυτά μας ζήτησε, στα άλλα δε θέλει, θα πάρει την τιμή που 
παίρνει στη Βέροια.  
 Μιχαηλίδης: Επειδή έχουμε λίγο μπερδευτεί με τα εισηγητικά, δηλαδή αν 
κατάλαβα καλά εγώ τώρα, φεύγει το βυτιοφόρο φορτωμένο να πάει στην Κουμαριά 
με 790 lt επάνω, θα πληρώσουμε δηλαδή 79 € έξτρα; Αυτή είναι η εισήγηση;  
 Δήμαρχος: Μια επισήμανση μου επιτρέπετε; απλώς επειδή βλέπω υπάρχει μια 
θυμηδία.  

Είναι πολύ σοβαρό το θέμα, γιατί σε λίγο θα αρχίσουν κρύα, κάποια ιατρεία 
δε θα μπορούν να ζεσταθούν, κάποιοι χώροι που πάνε ηλικιωμένοι, παιδιά δε θα 
μπορούν να ζεσταθούν. Συνάδελφοι, ας το δούμε.  
 Τσαβδαρίδης: Δήμαρχε η προτροπή προς υμάς καλή είναι για να το δούμε το 
θέμα με σοβαρότητα γιατί όχι θα πιάσουν κρύα, επιασαν κρύα κι εσείς ακόμη 
ψάχνεστε με τις συμβάσεις και δεν τις έχετε υπογράψει. Αυτή λοιπόν την προτροπή 
και την παραίνεση ας είμαστε σοβαροί, ασπαστείτε την πρώτα εσείς και λειτουργήστε 
με σοβαρότητα και λύστε ένα θέμα που θα έπρεπε να το έχετε λύσει τον Αύγουστο αν 
ήσασταν σοβαρή Δημοτική Αρχή και σοβαρή Δήμαρχος κι αφήστε τώρα τις 
παραινέσεις και τις προτροπές στους δημοτικούς συμβούλους που δεν έχουν καμιά 
δυνατότητα να φέρουν το θέμα για να το συζητήσουν αν δεν το αποφασίσετε εσείς.  

Η κα Αρχοντάκη δεν ξέρω αν το ξέχασε ή αν εντέχνως απέφυγε να απαντήσει 
να μας πει ότι είναι η τέταρτη φορά, για να μαθαίνει κι ο κόσμος εδώ που μας ακούει, 
και οι δημοσιογράφοι, που έρχεται στο Δ.Σ. για να συζητηθεί αυτό το θέμα και θα 
έρθει και πέμπτη και έκτη, μπορεί και να φτάσουμε Ιανουάριο και Φεβρουάριο και δε 
θα έχουμε λύσει ακόμη το πρόβλημα, αλλά ελάτε εσείς δημοτικοί σύμβουλοι να δείτε 
σοβαρά το θέμα.  

Ξέρετε κα Αρχοντάκη γιατί έρχεται για τέταρτη φορά και γιατί κάθε φορά 
είμαστε υποχρεωμένοι να συναινούμε στο τι ζητάει κάθε φορά ή στο πως αλλάζει 
γνώμη και να συρόμαστε στο τι ζητάει κάθε φορά ο συγκεκριμένος προμηθευτής; 
Γιατί απαξιώσατε το Δήμο Βέροιας, με αποτέλεσμα να μην έρχεται κανένας 
προμηθευτής για να σας προμηθεύσει με καύσιμα γιατί ξέρει ότι δε θα πληρωθεί, γι’ 



αυτό βάζει όρους για ενταλματοποίηση, γι’ αυτό βάζει όρους για σαράντα ημέρες, για 
εξήντα ημέρες, γι’ αυτό και δεν υπήρχε ενδιαφέρον κανένα στους διαγωνισμούς που 
γίνανε.  

Πήγαμε στην απευθείας ανάθεση. Να σας θυμίσω γιατί κηρύχθηκε άγονος ο 
διαγωνισμός; Γιατί δεν ήρθε στο Δ.Βέροιας κανένας από τους πρατηριούχους της 
περιοχής να καταθέσει πρόταση για να σας προμηθεύσει πετρέλαιο, γιατί ξέρει, όπως 
ξέρει κι ο καημένος ο Καραβασιλειάδης ότι έχει να παίρνει λεφτά δεν ξέρω κι εγώ 
από πότε. Πάλι καλά που βρέθηκε κι αυτός. Γιατί από τη συστάδα αυτή της 
Καστανιάς εκτός από τους κατοίκους των Γεωργιανών και της Σάντα,ς θα κόβαμε 
ξύλα και για το Δήμο της Βέροιας και για τα καταστήματα της Βέροιας και για τα 
σχολεία της Βέροιας και για όλα αυτά. Ευτυχώς να είναι καλά που ήρθε πάλι ο 
άνθρωπος αυτός.  

Εσείς λοιπόν, επειδή στο σπίτι του κρεμασμένου δε μιλάνε για σχοινί  
Δήμαρχε, θα έπρεπε αντί λοιπόν να συστήσετε σοβαρότητα σ’ εμάς, σοβαρευτείτε 
πρώτα εσείς στον τρόπο που λειτουργείτε, φροντίστε να μην απαξιώνετε το Δήμο με 
τους χειρισμούς σας έτσι ώστε να πληρώνετε τις υποχρεώσεις σας στοιχειωδώς και 
κατά τα χρονικά διαστήματα που προβλέπονται από το νόμο και από την ηθική που 
πρέπει να επικρατεί στις συναλλαγές. Αποκαταστήστε το Δήμο Βέροιας γιατί στα 
τέσσερα, τεσσεράμισι, πέντε χρόνια που είστε τον έχετε απαξιώσει πλήρως με 
αποτέλεσμα να μη θέλει να συναλλαγεί κανένας απολύτως μαζί σας και τότε 
συστήστε στους δημοτικούς συμβούλους σοβαρότητα όσον αφορά το θέμα του 
πετρελαίου.  

Πολύ φοβάμαι κα Αρχοντάκη και μακάρι να μη γίνω μάντης κακών, θα 
ξαναέρθει το θέμα γιατί αυτό που προβλέπει η καινούργια τροποποίηση που θα 
κληθούμε να ψηφίσουμε, δεν περιλαμβάνει μεταφορά σε άλλες απομακρυσμένες 
περιοχές όπως είναι η Φυτειά και αντίστοιχα πιστεύω, γιατί έτσι θα λειτουργεί ο 
άνθρωπος ο επιχειρηματίας και πιστεύω ότι δεν το έχει προβλέψει αυτό, θα ξαναέρθει 
θέμα και μέχρι τότε αντί να βάζουμε πετρέλαια, θα κόβουμε συστάδες δέντρων για να 
μπορέσουμε να ζεστάνουμε τα δημοτικά καταστήματα, τα σχολεία και ότι άλλο 
πρέπει.  
 Δήμαρχος: Εγώ το αγνοούσα, προβλέπεται από τον κανονισμό να σας κάνω 
μια ερώτηση κ.Τσαβδαρίδη και παρακαλώ να μου απαντήσετε, γιατί αφιερώσατε 
αρκετά λεπτά για να αιτιολογήσετε πως ο Δήμος Βέροιας απαξίωσε, τα ακούσαμε 
όλοι. Πέστε μου σας παρακαλώ αν γνωρίζετε όλες οι υπηρεσίες, η πυροσβεστική, η 
αστυνομία, η Περιφέρεια, το νοσοκομείο, από ποιον προμηθευτή βάζουν πετρέλαιο, 
μήπως αυτό κάτι σημαίνει; 
 Τσαβδαρίδης: Να ξέρω αν βάζει πετρέλαιο η πυροσβεστική; Που να το ξέρω 
εγώ αυτό το πράγμα; Τι σχέση μπορεί να έχει αυτό το πράγμα; Τι θέλετε να πείτε;  

Αν λοιπόν το προμηθεύεται από τον Καραβασιλειάδη λέει τίποτα σε σχέση μ’ 
αυτά που είπα εγώ; Λέει ότι δεν έχετε πληρώσει Δήμαρχε, εγώ αυτό είπα, δεν είπα 
γιατί βάζετε από τον Καραβασιλειάδη. Καλά κάνετε και βάζετε και είπα εγώ μπράβο 
στον άνθρωπο που δέχεται παρά το γεγονός ότι έχει να παίρνει ένα σωρό χρήματα να 
μας ξαναπρομηθεύσει, δεν είπα εγώ αυτό, μάλλον δεν καταλαβαίνετε και τι λέω.   
 Δήμαρχος: Πρόεδρε, ο πιο συνεπής πελάτης από όλους αυτούς που ανέφερα 
πριν, είναι ο Δήμος Βέροιας.  
 Β.Παπαδόπουλος: Εγώ σε τέτοιους ρυθμούς αδυνατώ να παρακολουθήσω 
δηλαδή, αν πιάνουμε κάθε θέμα και το κάνουμε γαϊτανάκι νομίζω τα περί 
σοβαρότητας αφορούνε όλους μας.  
 Δήμαρχος: Εγώ ζητώ συγνώμη αλλά νομίζω ότι έπρεπε, αφού λέμε πολλά, να 
ξέρουμε και τι λέμε. 
 Β.Παπαδόπουλος: Εγώ επανέρχομαι ως νέος σύμβουλος.  

Θα ζητήσω συγνώμη αν κάπου ξέφυγε η παρατήρηση μου, αλλά δεν μπορώ 
να παρακολουθήσω εύκολα κάποια πράγματα όταν για οποιοδήποτε θέμα θα 
ξεκινήσουμε για να κάνουμε αρχικά έναν πρόλογο για να πούμε κάτι το οποίο θα 
δημιουργήσει εντυπώσεις.  

Όσον αφορά το χρόνο παράδοσης και το χρόνο πληρωμής, το χρόνο 
πληρωμής που πρέπει να μπαίνει σε κάθε σύμβαση, σε κάθε απόφαση, αυτό δεν το 



βάζει κάποιος επειδή είμαστε έτσι ή αλλιώς σα Δήμος, αυτά μπαίνουν σε όλες τις 
συμβάσεις.  

Δεύτερον, αν νομίζουμε ότι στα χωριά που αναφέρετε, στις τοπικές 
κοινότητες όπου αναφέρονται, νομίζουμε εμείς, αφού δεν το νόμιζε ο προμηθευτής κι 
αφού δεν το ζήτησε ο προμηθευτής, νομίζουμε ότι μπορεί να προκύψουν και κάποιες 
άλλες τοπικές κοινότητες όπου πρέπει να προμηθευτούν πετρέλαιο στο όνομα του 
Δήμου Βέροιας, μπορούμε να κάνουμε μια προσθήκη και να πούμε ότι και σε 
αντίστοιχους προορισμούς δυσπρόσιτους του Δήμου Βέροιας για να κλείσει το θέμα, 
να μην ξαναέρθει, ταλαιπωρεί το συμβούλιο μας και τους ανθρώπους εδώ τους 
δημοτικούς συμβούλους. 
 Πρόεδρος: Δεν είναι ο ρόλος μου αγαπητέ Βασίλη να σχολιάζω τις απόψεις 
των άλλων, στο βαθμό όμως που αφορά και τη λειτουργία και τη διαδικασία, οφείλω 
να πω κάτι, να το υπενθυμίσω.  

Η Δήμαρχος από τον κανονισμό έχει την ευχέρεια να παρεμβαίνει όποτε αυτή 
επιλέγει το χρόνο, επομένως η Δήμαρχος δε χρειάζεται να ζητά συγνώμη από κανένα, 
είναι μέσα στο όρια του κανονισμού. Επέτρεψε και δέχτηκε. Όταν έχει το λόγο ένας 
ομιλητής, είναι και στην ευχέρεια του να δέχεται διακοπές. Αν η Δήμαρχος έλεγε δε 
θέλω διακοπή, δε θα μπορούσε να απαντήσει ο κ.Τσαβδαρίδης. Από τη στιγμή που 
προκάλεσε η Δήμαρχος ή μάλλον προκάλεσε την παρέμβαση του, δεν τίθεται θέμα 
αγαπητέ Βασίλη.  

Ξέρω ότι μελετάς πολύ καλά τον κανονισμό, καλύτερα κι από εμένα, αυτή 
είναι η απάντηση μου και νομίζω ότι είμαι πολύ κοντά στην πραγματικότητα του 
κανονισμού. Ζητώ την κατανόηση σου, σε παρακαλώ πάρα πολύ. 
 Μελιόπουλος: Η «Λαϊκή Συσπείρωση» από αρχή δεν ψηφίζει τις απευθείας 
αναθέσεις γιατί θεωρούμε ότι δεν εξασφαλίζονται τα συμφέροντα των δημοτών. Το 
ίδιο θα κάνει και αυτό.  

Όσον αφορά για την πυροσβεστική, κάθε πυροσβεστική υπηρεσία έχει δικό 
της σύστημα τροφοδότησης και μάλιστα σε πολύ πιο χαμηλό κόστος από τις 
υπόλοιπες υπηρεσίες που τροφοδοτούνται από ιδιώτες εκτός από την υπηρεσία της 
Βέροιας η οποία έχει φτιαχτεί με ΣΔΙΤ κι έχει υποχρεωθεί ένα κομμάτι να το 
αγοράζει από ιδιώτες, με ό,τι σημαίνει αυτό για το κόστος για το δημόσιο.  
 Γιαννουλάκης: Καλύφθηκα στο μεγαλύτερο κομμάτι Πρόεδρε αλλά αυτό που 
θέλω να σταθώ και να πω είναι όντως πολύ σοβαρό το θέμα όπως είπε και η  
Δήμαρχος, αλλά δε μας αποδεικνύουν ότι το βλέπουν με σοβαρότητα.  

Δε μπορεί να βλέπει κάποιος σοβαρά ένα θέμα και να είναι η τέταρτη φορά 
που έρχεται σήμερα στο Δ.Σ. τροποποίηση των όρων που ζητά ο προμηθευτής και δεν 
είναι μόνο αυτό το θέμα, πάρα πολλά θέματα μέχρι σήμερα έχουν έρθει 
επανειλημμένως, έχουν αποσυρθεί, έχουν ξαναέρθει, θέλω να παρακαλέσω, ό,τι θέμα 
έρχεται στο Δ.Σ. να μην έρχεται έτσι εύκολα, να έρχεται ώριμο και μελετημένο καλά, 
να μην ταλαιπωρούμαστε εμείς σα σώμα.  
 Σουμελίδης: Δεν ξέρω αλλά με αυτούς τους όρους που βάζει ο προμηθευτής 
αυτό το 0,2% που έχει δώσει στην έκπτωση στην ουσία δε θα ισχύει. 
 Τσαπαρόπουλος: Νομίζω ότι ούτε η εποχή προσφέρεται, ούτε το θέμα 
προσφέρεται για κάθε φορά ας το πούμε έτσι κάποιοι συνάδελφοι εδώ μέσα στο χώρο 
αυτό, με τον τόπο τους, με την ένταση της φωνής, με τον τρόπο που προσεγγίζουν το 
θέμα, να του δίνουν αυτή τη διάσταση που του δίνουν.  

Θέλω να πω ότι στο θέμα του πετρελαίου και αυτό ας το κοιτάξουμε με 
προσοχή και ας αναδειχθεί αυτό το θέμα, θα παρακαλέσω πάρα πολύ και μέσα από 
τον τύπο, τον τελευταίο καιρό γίνεται μια μεγάλη προσπάθεια από πλευράς των 
εταιριών πετρελαίου, αλλά και των κατά τόπους καταστημάτων να χορηγείται 
πετρέλαιο με τα λεφτά προκαταβολικά. Είναι ένα τεράστιο θέμα κατά τη γνώμη μου 
και πάρα πολύς κόσμος θα αντιμετωπίσει το θέμα της θέρμανσης φέτος. Ας 
αναδειχθεί αυτό το πράγμα και το λέω με την ευκαιρία αυτής της συζήτησης, και 
πιστεύω ότι κάθε φορά και ο Καραβασιλειάδης και οποιοσδήποτε  Καραβασιλειάδης 
νομίζω ότι για εμένα είναι πάρα πολύ ατυχής η στιγμή και θα έλεγα ότι είναι πολύ 
μεγάλο θράσος απέναντι στον κόσμο αυτό που θα παγώσει φέτος, να μη 
δημιουργήσουν ένα τείχος κι αυτοί, ας το πούμε η συνεισφορά τους να ήταν μια 



προσπάθεια να αποδίδουν και στις οικογένειες και στις υπηρεσίες να δείξουν μια 
ανοχή.  

Θα έλεγα λοιπόν ότι αυτές οι επανειλημμένες πιθανότατα παρεμβάσεις τους 
να γίνονται κάτω από αυτές τις συνθήκες τις οποίες ζούμε σήμερα κι ίσως βρίσκουν 
κάποια ευκαιρία να πιέσουν ακόμα περισσότερο τα πράγματα.  

Το δεύτερο που θέλω να πω ας κοιτάξουμε λίγο, αν  μπορεί ο Δήμος να 
παρέμβει και να δημιουργήσει τη δική του υπηρεσία. Ξέρω ότι η επιχειρηματικότητα 
των Δήμων αποδείχθηκε στη δεκαετία του ’80, ’90 ότι ήταν μια ατυχής επιλογή, 
παρόλα αυτά πιστεύω ότι υπάρχουν τομείς που θα πρέπει ο Δήμος αν μπορεί να 
παρεμβαίνει ώστε να έχει τη δική του παροχή υπηρεσιών στο κομμάτι αυτό. 
 Μελιόπουλος: Επειδή αναφέρθηκε εδώ μέσα στην αίθουσα για το ότι θα 
μπορούσαν ιδιώτες με το πετρέλαιο να βοηθήσουν στην κρίση και επειδή επίσης 
αναφέρθηκε ότι για το δίκτυο υγιών πόλεων ότι βοηθά τον κόσμο να μην 
αρρωστήσει, επειδή ο κ.Χατζηαθανασίου με προκάλεσε, ας πάει το δίκτυο υγιών 
πόλεων να εξασφαλίσει φθηνό πετρέλαιο για τους πολίτες που θα παγώσουν και θα 
αρρωστήσουν μετά. 
 Δήμαρχος: Πρόεδρε απλώς ήθελα στην κατακλείδα να πω ότι αυτό που είπε ο 
κ.Τσαπαρόπουλος νομίζω είναι το πιο σημαντικό, αυτή η επισήμανση είναι η πιο 
σημαντική, αυτό είναι το θέμα της ουσίας γιατί αυτά είναι τα μεγάλα ζητήματα  που 
έχουμε να αντιμετωπίσουμε. Ούτε το 0,01 ή το 0,1 ούτε ο προμηθευτής α ή β, ούτε 
όλα αυτά εν πάσει περιπτώσει που μας απασχόλησαν κακώς κατά την άποψη μου 
εδώ.  

Ο Δήμος πρέπει να αυτοοργανωθεί, δεν περισσεύει κανένας συνάδελφος 
εφόσον έχει ιδέες, εφόσον έχει προτάσεις. Μπαίνουμε σε ένα πάρα πολύ δύσκολο 
χειμώνα, μπήκαμε σε ένα πολύ δύσκολο χειμώνα, έγιναν ήδη ενέργειες κι από την 
προηγουμένη δημοτική αρχή για να έχουμε ένα δικό μας βενζινάδικο και μάλιστα 
κ.Γκαμπέση την ξέρετε την ιστορία του φυσικού αερίου και ξέρετε πολύ καλά ότι 
πριν από τρία χρόνια με τους τότε βουλευτές, νομίζω κι εσείς κ.Τσαβδαρίδη ήσασταν 
τότε, είχαμε πάει και στη ΔΕΠΑ και στη ΔΕΣΦΑ και είχαμε δει τα δεδομένα.  

Είχαν πει τότε ότι σε τρία χρόνια το φυσικό αέριο θα έρθει στη Βέροια. Από 
τότε πέρασαν δυόμισι χρόνια, είναι ένα ζήτημα κι αυτό βέβαια.   

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της αντιδημάρχου κας Ε. 
Αρχοντάκη; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. 

Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την εισήγηση και πρόταση της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη. 
2.- Την αριθ. 637/2011 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η απευθείας ανάθεσης 
προμήθειας καυσίμων για την κίνηση των δημοτικών οχημάτων και τη θέρμανση των 
δημοτικών κτηρίων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 42 του Ν. 11389/93 (ΕΚΠΟΤΑ). 
10.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 (παρ. 7) του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης. 

Αποφασίζει  
 
Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 

θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 637/2011 

απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας περί της απ’ ευθείας ανάθεσης της 
προμήθειας ειδών καυσίμων για την κίνηση των δημοτικών οχημάτων και τη 
θέρμανση των δημοτικών κτηρίων, αντικαθιστώντας την παράγραφο Α1, ως εξής: 
«Α) 1.- Το κόστος μεταφοράς του πετρελαίου θέρμανσης στις Τοπικές Κοινότητες 
Κουμαριάς, Καστανιάς και Ριζωμάτων Δήμου Βέροιας επιβαρύνεται με € 0,05 ανά 
λίτρο για ποσότητες άνω των 800 λίτρων και με € 0,10 ανά λίτρο για ποσότητες κάτω 
των 800 λίτρων».  



 Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 637/2011 απόφασή του. 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  702 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Μπατσαράς  
Π. Παυλίδης  Ι. Χειμώνας  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας  Μ. Τέτος  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-10-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 


